

# TABLE OF CONTENTS

## 目 录

**Polygonal Chain**  
(导线测量)

L. HU.....	45
------------	----

**Study of Islands Mapping Using High Resolution Satellite SAR Data**  
(高分辨率星载 SAR 影像在岛礁测图中的应用研究)

D. JIANG, W. J. ZHAO, B. Y. WAN, Z. Y. YANG, S. S. CAO.....	52
---	----

**Study on Rapid Mapping Method of Linear Features**  
(线状地物快速图斑化方法研究)

C. H. ZHAO, C. C. RAO, J. Z. CHEN.....	60
--	----

**The Study on Application of Different Quality Maps in Kalman Filter Phase Unwrapping**  
(不同质量图在卡尔曼滤波相位解缠中应用探讨)

M. YAN, C. H. GUO.....	65
------------------------	----

**Monitoring the Large Gradient Land Subsidence Caused by Oil Exploitation Based on StaMPS**  
(利用 StaMPS 技术监测石油开采导致的大梯度地面沉降)

C. YANG, B. YU, Y. L. SHA, S. R. LI, Y. L. HU, X. H. HE.....	74
--	----

**Analysis and Prediction of Building Settlement Deformation Based on AR Model**  
(基于 AR 模型的建筑物沉降变形分析预测)

T. ZHANG, M. CHEN, J. D. LI.....	83
----------------------------------	----

**A Map-Reduce-Based Parallel Approach for Geospatial Data Interlinking in a Semantic Web**  
(基于 MapReduce 的语义网空间数据关联)

W. Y. YANG.....	90
-----------------	----

**Position Consistency Correction of Revisit Mobile Laser Scanning Point Cloud in Urban Scene**  
(城市场景重访车载点云位置一致性改正)

X. H. ZOU, B. S. YANG, J. P. LI, Z. DONG.....	101
---	-----

**Summary of Application of D-InSAR Technology in Oilfield Settlement Monitoring**  
(D-InSAR 技术在油田沉降监测中的应用综述)

P. Y. DU, L. C. CHEN, J. TIAN, Y. R. YUAN.....	112
--	-----

**Mathematical Transformation of Latitude and Longitude Network on Several World Map Projections**  
(几种世界地图投影的经纬网的数学变换)

Y. X. ZHONG, J. Q. LIU, B. Q. HU.....	117
---------------------------------------	-----